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 یادداشت شفاهیسرمقاله

فعلا 100 از 43 نقد  
ناراحت نیستم!

فرهنگورزش

45

 پوستر فیلم »جوخه انتحار« با شعار: 
»آن ها می میرند تا جهان را نجات 

بدهند« منتشر شد

واکنش حدادی پس از ناکامی در صعود 
به فینال:

به دنبال انتشــار اولین نقدهــا، فیلم 
 )The Suicide Squad( »جوخه انتحار«
به کارگردانی »جیمز گان« امتیاز نادر 
صددرصد »راتن تومیتوز« کسب کرد. در 
حال حاضر این فیلم ابرقهرمانی بر اساس 

۴۳ نقد این امتیاز را به دست...

ملی پوش پرتاب دیسک ایران گفت: 
من به احترام المپیک آمدم و الان هم 
خیلی ناراحت نیستم. به گزارش ایسنا، 
احسان حدادی پس از ناکامی در صعود 
به فینال مســابقات پرتاب دیسک در 
پاسخ به این سؤال که چرا نتوانستی به 

فینال راه پیدا کنی...

ناجیان نت 
متحد می شوند

 همبستگی توئیتری موافقان حقوق مردم
بازی های آمریکا در زمین عراق  در خصوص طرح جنجالی 

و افغانستان

تکرار اشتباه افغانستانی 
بایدن درباره عراق! 

سعیده اسکندری / گروه بین الملل
news@ naslefarda.net

پس از تصمیم گیــری دولت آمریکا 
مبنی بر خروج از خاک افغانســتان، 
این بار نوبت عراق رســیده است تا 
بایدن برای ماندن یا رفتن نیروهای 
کشــورش از خاک عراق به نتیجه 
برســد. دیدار با نخســت وزیر عراق 
در کاخ ســفید و نتایــج حاصل از 
آن تــا حدود زیــادی بــر روند این 
تصمیم گیری اثرگذار بوده اســت، 
با ایــن حال، هنــوز نمی توان حتی 
در مورد خــروج قطعــی آمریکا از 
افغانستان تحت تاثیر طالبان و خروج 
این کشور از عراق تحت تاثیر داعش 

با قطعیت اعلام نظر کرد.
  آسوشــیتدپرس فاش 
کرد: تغییــر ماموریت 

آمریکا در عراق
به گزارش خبرنگار »نســل فردا«، 
دوشنبه ای که گذشت جو بایدن در 
نخستین ملاقات خود با نخست وزیر 
عراق، مصطفی الکاظمــی در کاخ 
ســفید، دربــاره حضــور نیروهای 
آمریکایــی در عــراق و در مقیاس 
وســیع تر در مورد توانایی بغداد در 
اســتفاده از هســته های باقی مانده 
داعش، بحث و تبــادل نظر کرد. به 
گفته یک منبع آگاه در کاخ سفید، 
هر دو رهبر توافق کردند که مأموریت 
جنگی ارتش آمریکا در عراق تا پایان 
سال جاری پایان یابد. آسوشیتدپرس 
نیز عنوان کرد که قرار است ماموریت 
نظامی آمریکا در خاک عراق تا پایان 
سال جاری به نقش مستشاری برای 
آموزش و مشورت با نیروها به منظور 

مقابله با داعش تغییر پیدا کند.
به اعتقاد دولت بایدن گرچه نیروهای 
عراقی ثابت کرده اند به تنهایی توان 
محافظت از کشــور و سرزمینشان 
را دارند با ایــن حال، موضوع داعش 
به عنــوان یک تهدید بــزرگ، قابل 
چشم پوشی نیست و پیش از خروج 
کامل نیروهــای آمریکا از خاک این 
کشــور باید برای حذف این نیروها 
اقدامات اساسی به عمل آورد. به این 
ترتیب، حضور موقت آمریکا در این 
کشــور نیز بر همین اســاس تداوم 
پیــدا خواهد کرد. از ســال 201۴ ، 
ایالات متحده حدود 2500 سرباز را 
به عنوان بخشی از ائتلاف بین المللی 
با هدف جنگ با داعــش در عراق و 
سوریه حفظ کرده است. حضوری که 
در سال های اخیر برای دولت بغداد 
تا حدودی ناخوشــایند شده است و 
بخشــی از این تعداد نیز در دوران 
ریاســت جمهوری دونالد ترامپ به 

آمریکا بازگشتند.
  حضورمستشاری، محبوب 
دموکــرات و مغضــوب 

جمهوری  خواهان
تصمیم دولت بایدن...

 این شورا تجربه آن شورا
 را تکرار نکند

شهردار جدید پایتخت باید 
نظارت پذیر باشد

علــی تاجرنیا/ فعال سیاســی 
اصلاح طلب

شهرداری از مجموعه نهادهایی است که 
همواره با موضوع ظرفیت های فسادخیز 
خود پیوند عمیقی داشته است. متاسفانه 
به دلیل ســنگ بناهای غلطــی که در 
گذشته گذاشته شــده، شهرداری ها از 
مجموعه هایی بودند که مسیرهای دور 
زدن قانون و برون رفت از مســیرهای 
قانونی در آن وجود داشته و همین امر 
باعث شده شورای شهر و شهرداری ها 

در معرض تخلف باشند.
در دوره اخیر شفافیت به نسبت گذشته 
بیشتر شد و با برنامه ها و طراحی هایی که 
صورت گرفت، در زمینه پیمانکاری ها و... 
که جنبه مالی داشت، مسائل شفاف تر 
مطــرح شــد. در دوره اخیــر موضع 
شهرداری با موضع نهادهای بازرسی در 
تعارض قرار داشت و سابقه نشان داده اگر 
در جایی که در دست اصلاح طلبان است 
کوچک ترین مشکلی وجود داشته باشد، 
با بزرگ نمایی زیاد مطرح می شود. اما در 
دوره اخیر کمتر شــاهد چنین مسائلی 
بودیم و این امر نشان می دهد شهرداری 
توانسته به اســتانداردهای شفافیت و 
ضدیت با فساد نزدیک شــود. دردوره 
مدیریت پیشین شهرداری تهران، یعنی 
قبــل از دوره اصلاح طلبــان و در زمان 
مدیریت شــهری محمدباقر قالیباف، 
شاهد فســادهای گســترده ای بودیم. 
حجم پرونده هایی کــه از آن دوران به 
صورت جدی مطرح شده، نشان دهنده 
این است که فســادهای گسترده ای در 
آن مجموعه اتفاق افتاده که قوه قضائیه 
و مجلس بــا وجود همراه بــودن با این 
مجموعه نتوانسته اند در مقابل آن سکوت 
کنند. بنابراین ما شــاهد بزرگ ترین و 
حجیم ترین پرونده های فساد در حوزه 
شهرداری هستیم. برخورد با فساد پیش 
از اینکه راه حل قضایی داشــته باشــد، 
راه حــل قانونی دارد و بــا اصلاح قانون 
باید از رانت و فساد جلوگیری شود. در 
غیر این صورت زمانی که این پرونده ها 
به دست دستگاه قضایی می رسد، این 
موضوعات عمدتاً سیاســی می شود و 
برخــورد لازم صــورت نمی گیــرد. 
اعضای شورای شهر ششــم که ادعای 
انقلابی گری و ضدیت با فساد دارند، باید 
شهرداری انتخاب کنند که به این مسیر 
اعتقاد داشته باشد. برخی از کسانی که 
به عنوان شهردار تهران مطرح هستند 
سابقه روشن و درخشــانی در ارتباط با 
انقلابی گری و ضدیت با فســاد ندارند. 
بدون شک نباید تجربه مدیریت گذشته 
تهران که در دوران آقای قالیباف شاهد 
آن بودیم، تکرار شود. شهردار تهران به 
معنای کامل در عین اقتدار باید نظارت 
شورای شــهر را بپذیرد. مشکلی که در 
برخی ادوار شاهد آن بودیم این است که 
شهردار به اندازه ای خود را بزرگ می بیند 
که خودش را پاسخگو نمی داند و منشأ 
بسیاری از مشکلات همین مسئله است.
منبع: قرن نو

یک نظامی اسراییلی درحال 
افشاندن اسپری فلفل به صورت 
یک خبرنگار که در حال تهیه 
گزارش از اعتراضات فلسطینی ها 
علیه شهرک سازی های اسراییل 
در کرانه باختری است.
منبع: رویترز

مراسم فارغ التحصیلی 
دانشجویان دانشگاه الزاهرا در 
غزه.
منبع: نورفوتو
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 فرصت های اقتصادی
 سوغات از سوریه

2

3

7

8

2

غلامرضا صدیق اورعی جامعه شناس: 

چند راه حل طبیعی برای از بین بردن سردرد

سرسره بازی قیمت دلار در کانال های غیررسمی ادامه دارد

پورتو و اصفهان تفاهم نامه خواهرخواندگی امضا کردند؛

رسانه های دیجیتال منتهی به مهار ایده 
تجزیه طلبی می شود

درمان های خانگی با آب خواب و...

دلار گرفتار قیمت سازی

معرفی پانزدهمین خواهرخوانده نصف جهان

       ادامه در صفحه 2

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: وظیفه ما در این سفر حل مشکلات شرکت های بخش خصوصی بود 
زیرا فرصت های اقتصادی مناسبی در کشور سوریه فراهم شده است. به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف 
پس از بازگشت از سفر به کشور سوریه در بدو ورود به تهران در تشــریح دستاوردهای این سفر، گفت: 
سفری که به کشور جمهوری عربی سوریه انجام شد از نظر مقطع زمانی و اهداف سفر اهمیت بسیار زیادی 
داشت. رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: از نظر زمانی این سفر به این دلیل اهمیت داشت که بعد 
از انتخابات سوریه و مورد اعتماد قرار گرفتن آقای بشاراســد توسط مردم این کشور، صورت گرفت و ما 
می دانیم مردم سوریه پس از جنگ سخت با تروریست های مورد حمایت آمریکا و رژیم صهیونیستی، به 

پیروزی رسیده اند. 
وی با تاکید بر اینکه امروز مهم ترین موضوع کشور سوریه مسائل اقتصادی است، عنوان کرد: بدون شک 
در شرایط کنونی فرصت اقتصادی خوبی برای ایران فراهم شده اســت که همانند حمایت از این کشور 
در جنگ ضد تروریست ها امروز نیز از فرصت اقتصادی به وجود آمده حداکثر استفاده را ببریم. علاوه بر 
بخش ها و سازمان های دولتی شرکت های خصوصی که در گذشــته نیز در کشور سوریه حضور داشتند 
باید از فرصت های اقتصادی به وجود آمده اســتفاده کنند. قالیباف با بیان اینکه لازم بود در این ســفر 
بسترهای مورد نیاز توافقنامه همه جانبه ای که بین ایران و ســوریه امضا شده بود، مجدداً مورد بحث و 
بررسی قرار دهیم و به تصویب نهایی برسانیم، تصریح کرد: در این سفر ملاقات های مهمی با آقای بشار 
اسد رئیس جمهور سوریه و همچنین نخست وزیر، رئیس مجلس و وزیر امور خارجه این کشور انجام شد. 

همچنین ملاقات مفصلی را با تجار و بازرگانان ایرانی و سوری داشتیم.
وی ادامه داد: در سه ماه آینده توافقنامه ای که یک سال و نیم قبل بین دو کشور ایران و سوریه تنظیم شده 
است، اجرایی  و روند تصویب آن در دو پارلمان پیگیری می شود. در مذاکرات مفصل و مفیدی که انجام 

شد به هماهنگی های خوبی نیز رسیدیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: وظیفه ما در این سفر حل مشکلات شرکت های بخش خصوصی بود 
زیرا فرصت های اقتصادی مناسبی در کشور سوریه در حوزه های گردشگری، صنایع و معادن و کشاورزی 
به وجود آمده است، امیدواریم همچنان که در کشور توسعه اقتصادی در اولویت قرار دارد، از فرصت های 

به وجود آمده بهترین استفاده را داشته باشیم و منافع آن برای هر دو کشور ایران و سوریه باشد.
رئیس قوه مقننه با اشــاره به اینکه توافقات حاصل شده در این ســفر در اولین فرصت که رئیس جمهور 
سوریه برای حضور در مراســم تحلیف به ایران سفر می کند از ســوی وزرای مربوطه و مجلس پیگیری 
می شــود، ادامه داد: در این ســفر رئیس کمیســیون امنیت ملی و تعدادی از نماینــدگان نیز حضور 
داشتند که ملاقات هایی را با وزیر اقتصاد و امور خارجه کشور ســوریه برگزار کردند. در این دیدارها به 
 صورت میدانی و عملیاتی مباحثی مطرح شــد که بعد از مراســم تحلیف مجدداً این مذاکرات پیگیری 

می شود.
رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان کرد: مطمئن هستم این سفر برکات خوبی برای حوزه 

تجارت، بازرگانی، صنعت و خصوصاً بخش خصوصی به همراه دارد.

رئیس مجلس در تشریح دستاوردهای سفر اخیر به کشور سوریه؛

پیشنهادهای »نسل فردا« برای  روزهای کرونایی

   در هفته گذشته که خیلی ها درگیر مراسم عید بودند ۴ برنامه ایرانی ارائه شده در پلتفرم های داخلی به روز 
شد. برنامه دیدنی »شــب آهنگی« که حالا پرطرفدارهم شده میزبان فریدون آســرایی بود، اپیزود پایانی سریال 
ترسناک ایرانی »آن ها« منتشر شد و دو قسمت جدید از سریال های »گیسو« و »ملکه گدایان« هم انتشاریافت، از 

دست ندهید.

بررسی نگرانی های معقول شالیکاران

سؤالات مهم این روزها از مدیر اورژانس بیمارستان سینا تهران:
3

برنج این بار در برزخ واردات!

شب و روز بیمارستان های عمومی یکی شده است

برنج از جمله گیاهانی است که برای به ثمر نشستنش به آب فراوانی نیاز است. خشکسالی از یک طرف و عدم استقبال لازم از تولید 
داخلی این محصول به دلیل گران بودنش از دیگر سو باعث شده   ...

آخرین تغییرات در علائم ابتلا به کرونا چیســت؟ در چه صورت باید به کلینیک های درمانی مراجعه شود؟ و سوالاتی از 
این دست که با تغییر جهش ورژن کووید 19 بیش از پیش برای عموم جامعه مطرح است. حسین کرمانپور مدیر اورژانس 

7بیمارستان سینا تهران در گفت وگو با »نسل فردا« به این سؤالات پاسخ داد که در ادامه می خوانید...

میلاد باسعادت امام موسی کاظم )ع( مبارک باد


